



13th July 2023

Circular No. 22075

Dear Parents/Guardians,

Summer Bridging Programme for New S1 Students

To help our S1 students adapt to the new school environment and enjoy school life, we are holding a number of bridging courses and activities. Details are as follows:

(1) Introduction to School Life

Date	Time	Venue
21 st August 2023	9:00 a.m. – 11:20 a.m.	Hall

(2) Introduction to Instrumental Class

Date	Time	Venue
21 st August 2023	11:20 a.m. – 12:50 p.m.	Hall & Rooms 102-105

(3) Bridging Course – English Language

Date	Time	Venue
22 nd & 23 rd August 2023	9:00 a.m. – 12:00 n.n.	Rooms 102-105

(4) Bridging Course - Content Subjects

Date	Time	Venue
24 th & 25 th August 2023	9:00 a.m. – 12:00 n.n.	Rooms 102-105 & Laboratories

(5) Self-regulated Learning Workshop by Edvenue Limited

Date	Time	Venue	Fee
28 th August 2023	9:00 a.m. – 12:00 n.n.	Rooms 102-105	\$228

(6) Lasallian Formation Programme

Date	Time	Venue
28 th August 2023	12:00 n.n. – 1:15 p.m.	Hall

(7) Training Day Camp by Diamond Adventure Training Centre

Date	Time	Venue	Fee
29 th August 2023	9:00 a.m. – 4:00 p.m.	Hall, Rooms 102-105 & Playground	\$251 (Lunch included)

The above activities are tailor-made for our new S1 students. We expect that your son/ward will join all of them.



Remarks:

1. Students should arrive at school by 8:50 a.m. for the morning assembly every day.
2. Students should hand in their summer holiday assignments on 21st August 2023.
3. Students should wear proper school uniform. In case of absence, parents should notify the school office by phone in the morning. A letter of explanation should also be submitted on the next school day.
4. In case of bad weather conditions, i.e. when the Red or Black Rainstorm Signal or Typhoon Signal No. 8 or above is in force, or the suspension of classes has been announced by the EDB, the courses or activities on that day will be cancelled. For Events (5) and (7), arrangements will be made.
5. The total fee is **\$479**. Parents may pay the fees using our bank information below:

Bank:	Hang Seng Bank
Account Name:	The Incorporated Management Committee of Chan Sui Ki (La Salle) College
Account Number:	789-219607-002
Account Holder's Name via ATM/e-banking:	TIMCOCSK (LS) COLL

Payment methods:

- (a) **By ATM transfer at Hang Seng Bank or HSBC/e-banking service:** Transfer the payment to the school account at Hang Seng Bank and submit a copy of advice slip/screen capture of transaction successful for proof of payment
- (b) **By bank deposit:** Deposit the payment to the school account at Hang Seng Bank and keep the deposit receipt for proof of payment

Please write your **son/ward's name, seat number** and **your contact phone number** on the back of the ATM advice slip, the screen capture or the deposit receipt. Please also sign the reply slip and return it together with the proof of payment to the teachers at the School Hall on **18th July 2023**. Families who have financial difficulties can apply for fee remission. The school office has more details.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal





敬啟者：

通告編號：22075

中一新生暑期銜接課程

本校為照顧中一學生英語及校內學習的發展，特設暑期銜接課程，藉以增強學生應付新學年之信心。課程資料如下：

<p>(1) 認識學校 目的：協助學生認識學校、校規及班規 日期：2023年8月21日 時間：上午9時正至上午11時20分 地點：禮堂</p>	<p>(2) 樂器班示範音樂會 目的：擴闊學生音樂視野，加強學生對西洋樂器的認識 日期：2023年8月21日 時間：上午11時20分至下午12時50分 地點：禮堂及課室102至105室</p>
<p>(3) 暑期銜接課程 - 英語 目的：提升學生運用英語的信心 日期：2023年8月22日及23日 時間：上午9時至中午12時 地點：課室102至105室</p>	<p>(4) 暑期銜接課程 - 學科 目的：協助學生適應英語授課之科目 日期：2023年8月24日及25日 時間：上午9時至中午12時 地點：課室102至105室及實驗室</p>
<p>(5) 自主學習工作坊 (由 Edvenue Limited 協辦) 目的：提升學生自主學習能力 日期：2023年8月28日 時間：上午9時至中午12時 地點：課室102至105室 費用：港幣\$228</p>	<p>(6) 喇沙精神訓練課程 目的：提升學生對喇沙精神的了解 日期：2023年8月28日 時間：中午12時至下午1時15分 地點：禮堂</p>
<p>(7) 中一新生日營 (由 Diamond Adventure Training Center 協辦) 日期：2023年8月29日 時間：上午9時至下午4時 地點：禮堂，課室102至105室及操場 費用：港幣\$251 (包午餐)</p>	

校方祈盼 貴子弟能參與以上全部課程。 貴子弟如因事故未能參加以上任何一組課程，請於2023年7月18日在禮堂遞交請假信給老師。

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

備註：

1. 學生必須於 8 時 50 分前到達學校。
2. 學生必須於 8 月 21 日把已完成的暑期作業交回。
3. 同意參加者，必須穿著整齊校服依時回校上課。如需請假，家長務必於當天早上致電學校，並於第二天上課日交回請假信。
4. 如當天天文台發出紅/黑色暴雨警告或八號或以上颱風訊號或教育局宣佈停課，當天課節將會取消，活動(5)及(7)將另作安排。
5. 請繳交港幣**\$479**，家長可採用以下方式繳交學校指定費用：

銀行名稱：**恆生銀行**
學校戶口名稱：**陳瑞祺(喇沙)書院法團校董會**
戶口號碼：**789-219607-002**
櫃員機或網上理財收款人名稱：**TIMCOCSK (LS) COLL**

繳費方式：

- (a) **櫃員機或網上理財服務轉帳**：到恆生銀行或匯豐銀行櫃員機或經網上理財服務轉帳存入本校戶口，並保留櫃員機收據或交易成功畫面截圖以資證明
- (b) **存款**：到恆生銀行各分行存入本校戶口，並保留銀行入數收據以資證明

請於櫃員機收據、交易成功畫面截圖或入數收據背頁寫上學生姓名、座位編號及你的聯絡電話，並簽妥回條(英文)，於**2023年7月18日**一併交與禮堂監考的老師。如需申請資助，請聯絡校務處。

此致
中一級新生家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二三年七月十三日

Reply Slip (Circular No. 22075)

Summer Bridging Programme for New S1 Students

I, the parent/guardian of _____ (Seat No.: _____)
acknowledge the receipt of the above captioned circular. My son/ward will / will not* join the programme.

Parent's/Guardian's Signature: _____ Emergency Contact No.: _____

Parent's/Guardian's Name: _____ Date: _____

* Please delete as appropriate

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

2023 Pre-S.1 Bridging Program Timetable

Lesson	Time	Day 1 21/08/2023 (Monday)	Day 2 22/08/2023 (Tuesday)	Day 3 23/08/2023 (Wednesday)	Day 4 24/08/2023 (Thursday)	Day 5 25/08/2023 (Friday)	Day 6 28/08/2023 (Monday)	Day 7 29/08/2023 (Tuesday)
	08:50-09:00	MORNING ASSEMBLY						
1	09:00-09:40	My School School Rules Class Rules	English	English	Computer Literacy	Integrated Humanities	Self-Regulated Learning Workshop	Training Day Camp
2	09:40-10:20	School Timetable and Calendar Student Handbook						
	10:20-10:40	RECESS						
3	10:40-11:20	Be a Responsible and Sensible Learner	English	English	Mathematics	Integrated Science	Self-Regulated Learning Workshop	Training Day Camp (Until 16:00)
4	11:20-12:00	Instrument Demonstration Concert and Audition (Until 12:50)						
5	12:00-12:50 / 12:00-13:15 / 12:00-16:00						Lasallian Formation Program (Until 13:15)	